
Zápis č. 2/2024 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 17. dubna 2024 

 

Přítomni: 

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

p. Jiří Dolejš - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté: 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy 

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro sportovní přípravu 

 

Omluveni: doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za 

zřizovatele 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka. 

Školská rada projednala: 

1. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o závazných ukazatelích     a 

rozpisu rozpočtu přímých výdajů ve školství na rok 2024. Školská rada poté projednala mzdové 

prostředky na pedagogické a nepedagogické pracovníky na tento rok.  

 

2. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o obdržené výzvě z MŠMT, aby 

se seznámilo s podklady rozhodnutí v rámci Výzvy SG 2024 na podporu přípravy sportovních 

talentů ve školách s oborem vzdělání 79-42-K/41 Gymnázium se sportovní přípravou. 

Sportovní gymnázium má proto právo (nikoliv povinnost) vyjádřit se k podkladům rozhodnutí.  

 

3. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o ustanovení krizové 

pracovní skupiny a jejích úkolech v rámci zvýšení ostrahy objektu a ochrany osob v budovách 

školy. Na základě doporučení brigádního generála v záloze Ing. Andora Šándora byla 

vypracována metodika a stanoveny postupy v případě následujících hrozeb: požár, útočník 

v budově, výhrůžky bombou a průmyslová havárie. Nácvik činnosti školy v případě řádění 

střelce v budově školy proběhne dne 18. dubna 2024.  

 

4. Ředitelka školy Mgr. Majerová vyhlásila úsporná opatření v oblasti provozních nákladů,  

škola dbá na jejich důsledné dodržování. Opatření se týkají snížení spotřeby elektrické energie, 

vody, spotřeby toaletního papíru a papírových utěrek ve třídách a na toaletách.  

 

5. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o podaných žádostech  o finanční 

příspěvky/dotace na KÚ PK: 

• Žádost o rozšíření kamerového systému – Kč 50.000,-.  



• Žádost o příspěvek na klimatizační jednotky (3. patro budovy školy) – Kč 700.000,- . 

• Žádost o dotaci na uspořádání školní akce Vyhlášení sportovce roku 2024 spojené 

s divadelním představením Jsme muzikál ve Velkém divadle dne 18. prosince 2024 Kč 

150.000,-. 

• Žádost o dotaci na revitalizaci prken venkovního obložení sportovní haly (původní obložení 

je z roku 2016, je nutná oprava - výměna starých prken a nový nátěr) – Kč 1.000 000,-.  

• Žádost o příspěvek na úpravu nevyužité místnosti ve školní budově D – umístění 3 stropních 

oken do místnosti (dnešní kuchyně), která bude v budoucnu využívána jako návštěvní místnost 

pro potřeby ekonomického oddělení.   

 

6. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o nových preventivních 

opatřeních a metodických postupech proti šikaně, které vypracovalo školní poradenské 

pracoviště. 

 

7. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala, že škola organizuje i v letošním školním roce 

několik poznávacích a pobytových zájezdů pro žáky vyššího gymnázia do zahraničí, a to do 

Anglie, Německa a Španělska.  

 

8. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala o konání voleb 2 členů do školské rady z řad 

zákonných zástupců, které proběhnou dne 13. května 2024 v budově školy.  

 

Různé: 

Člen školské rady MUDr. Pavel Trůka se dotazuje na aktuální cenu elektrické energie pro SG. 

Tento dotaz bude předán Ing. Černému, řediteli SOUE Plzeň, Vejprnická 56 - zodpovídá Mgr. 

Lukáš Lintimer, zástupce ředitelky pro sportovní přípravu. 

 

 

Termín dalšího jednání školské rady je stanoven předběžně na červen 2024.  

 

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

 

V Plzni dne 18. dubna 2024     


